



U.S. Immigration
and Customs
Enforcement



قم بتحديث عنوانك حتى لا تفوتك المواعيد أو تاريخ المحكمة

لضمان أفضل نتيجة لقضيتك ، يجب أن تحافظ على عنوانك محدثاً لدى ICE ومحكمة الهجرة.
يجب أن تخطر في غضون 5 أيام من انتقالك ولكن إذا لم تفعل ، فلا بزالت بإمكانك ذلك.

يمكنك أيضاً تغيير عنوانك عبر الإنترنت على:
ICE **EOIR**
محاكم



<https://onlinechangeofaddress.ice.gov/ooco>



<https://respondentaccess.eoir.justice.gov/en/>

كيف

تغيير عنوانك

مع وكالة انفاذ قوانين الهجرة و الجمارك (ICE) والمكتب التنفيذي لمحكمة مراجعة الهجرة (EOIR)

تذكر ، أنت مطالب بما يلي:

- تعرف على مكان وجود مكتب ICE المحلي الخاص بك
- اذهب إلى جميع المواعيد المجدولة مع موظف الترحيل واذهب إلى جميع جلسات محكمة الهجرة
- احتفظ بجميع أوراق الهجرة
- قدم عنوانك الصحيح أو الجديد لمكتب ICE المحلي
- قدم عنوانك الصحيح أو الجديد لمحكمة الهجرة

إذا كانت لديك أسئلة:

حول المشكلات المتعلقة بـ ICE أو موقع مكاتب ICE المحلية ، اتصل بالرقم 1-888-351-4024

حول جلسة محكمة: 1-800-898-7180
الهجرة الخاصة بك ، اتصل بالرقم

شاهد الفيديو



<https://portal.ice.gov/resources/immigration-videos/change-address/>

ماذا احتاج؟

ماذا أفعل؟

يمكنك الآن تقديم طلب تغيير العنوان الخاص بك إلى ICE والمحكمة عبر الإنترنت - استخدم رموز QR الموجودة في المقدمة. اتبع الإرشادات أدناه للحصول على إرشادات البريد الوارد فقط.

الخاص
بك (بسمي
أيضاً رقم
الملف)

Notice to Appear

ility Act: _____

File No: _____

currently residing at:
_____ (Area code and phone number)

عنوانك الجديد ورقم هاتفك

عنوانك القديم

**U.S. Department of Justice
Immigration and Naturalization Service**

Notice to Appear

In removal proceedings under section 240 of the Immigration and Nationality Act:

File No: _____

in the Matter of: _____ currently residing at: _____
Respondent: _____
(Number, street, city, state and ZIP code) (Area code and phone number)

You are an arriving alien.

نموذج تغيير العنوان

لتغيير عنوانك لدى محكمة الهجرة عن طريق البريد ، يجب عليك تقديم نموذج EOIR-33 ، المتاح في محكمة الهجرة المحلية وعلى الإنترنت على

<https://www.justice.gov/eoir/form-eoir-33-eoir-immigration-court-listing> حيث يقوم بذلك في غضون 5 أيام من الانتقال إلى عنوان جديد ..

عنوان محكمة الهجرة ومدعي ICE حيث لديك المحكمة التالية.

This notice is being issued after an asylum officer has found that the respondent has demonstrated a credible fear of persecution or torture
Section 235(b)(1) order was vacated pursuant to: 8 CFR 208.30(l)(2) 8 CFR 235.3(h)(5)(iv)

YOU ARE ORDERED to appear before an immigration judge of the United States Department of Justice at:
_____ (Complete Address of Immigration Court, including Room Number, if any)

on _____ at _____ to show why you should not be removed from the United States based on
(Date) (Time)
the charge(s) set forth above.

(Signature and Title of Issuing Officer)

**U.S. Department of Justice
Executive Office for Immigration Review
Immigration Court**

Office: 1125-0004
**Alien's Change of Address Form/
Immigration Court**

If you move or change your phone number, the law requires you to file this Change of Address Form with the Immigration Court. You must file this form within five (5) working days of any change in your address or phone number. You will only receive notifications as to the time, date, and place of hearing by other official correspondence at the address in which you provide. Changes in address or telephone numbers communicated through any means except those listed below, such as e-mail, faxes, postcards, correspondence, telephone calls, applications for relief, etc., will not be recognized and the address you provided will remain unchanged.

Failure to appear at any hearing before an immigration Judge, when notice of that hearing or other official correspondence is served on you and sent to the address you provided, may result in one or more of the following actions:

1. Your case may be dismissed by the Department of Homeland Security.
2. Your case may be held in some absence under Section 244 of the Immigration and Nationality Act (INA), and you may be removed from the United States without a trial or proceedings against you.
3. Your case may be referred to the Immigration Court, which may issue an order of removal or deportation against you.
4. Your case may become ineligible for a hearing if you do not appear at the date and time of the first court appearance or removal hearing within a period of 3 years after the date of entry or removal proceedings.

1. Voluntary departure is provided for in Section 240 of the INA.
2. Cancellation of removal is provided for in Section 245A of the INA.
3. Adjustment of Status or Change of Status is provided for in Sections 245, 245A or 245B of the INA.
4. Adjustment of Status or Change of Status is provided for in Sections 245, 245B, or 245C of the INA.

Name: _____
My OLD address was: _____
(In care of* other person, if any)
(Number, Street, Apartment)
(City, State and ZIP Code)
(Country, if other than U.S.)
My NEW address is: _____
(In care of* other person, if any)
(Number, Street, Apartment)
(City, State and ZIP Code)
(Country, if other than U.S.)
(New Telephone Number)

SIGN HERE ➔ X _____ Signature _____
PROOF OF SERVICE (You Must Complete This)
I _____ certify that a copy of this Change of Address Form was filed or delivered to the Office of the Chief Counsel for the DHS (U.S. Immigration and Customs Enforcement/ICE) at _____
SIGN HERE ➔ X _____ Signature _____



1. أكمل نموذج تغيير العنوان (نموذج EOIR-33) وقم بعمل ثلاث نسخ إضافية.

* 2. أرسل نموذج تغيير العنوان الأصلي بالبريد إلى محكمة الهجرة. (يمكن أيضًا إكمال هذا عبر الإنترنت على <https://www.justice.gov/eoir-form-eoir-33-eoir-immigration-court-listing>)

* 3. أرسل نسخة مكتملة من نموذج تغيير العنوان / معلومات الاتصال (EOIR 33) بالبريد إلى مكتب المستشار القانوني الرئيسي (OPLA) الأقرب إلى DHS المحكمة. توفر عناوين الموقع الميدانية الخاصة به حيث يمكن إرسال النسخ بالبريد أو تسليمها شخصياً عبر الإنترنت على <https://www.ice.gov/contact/legal>.

4. قدم نسخة واحدة من نموذج تغيير العنوان لموظفي ICE عند تسجيل الوصول.

5. احتفظ بنسخة واحدة من نموذج تغيير العنوان في مكان آمن لسجلاتك.

6. ستحتاج إلى إكمال نموذج تغيير العنوان لكل فرد من أفراد عائلتك في إجراءات محكمة الهجرة.

* يجب عليك إرسال المستندات عبر البريد المعتمد حتى يكون لديك دليل على أنك أرسلتها. هذا يعني أنك تطلب إعادة إيصال إليك دليل على أنك أرسلت المستندات. يمكنك إرسال بريد معتمد من أي مكتب بريد.

بعد إرسال المستندات ، استمر في الاتصال

1-800-898-7180

التحقق من تاريخ ومكان ملفك التالي
جلسة استماع أمام محكمة الهجرة.